
Luther’s Small Catechism
路德小教理问答
Lesson 10
第十课
Prayer and The Lord’s Prayer: Introduction – 2nd Petition
祷告和主祷文：
引言-第二祷告
Questions 194-214
第194-214问


A. Carefully read and think about Questions 194-214 in the Small Catechism
A.仔细阅读并思考小教理问答当中第194-214问


B. Write down at least 5 Important Things that you discovered in your reading
B.请写下你在阅读过程当中发现的五个重要事项
1.



2.



3.



4.

 

5.





C. Agree-Disagree Questions: Read and think about each of the following Agree-Disagree statements.  Answer each statement and write a brief reason to support the answer you gave.
C.是否同意题：阅读并思考下列陈述，你是否认同。回答每个问题，并写出简短原因，说明你的理由。


___ 1. Prayer is a believer speaking to God from his heart.
___ 1.祷告乃是信徒从心里向神说话。




___ 2. Prayers should be addressed only to a god that a person believes in.
___ 2.祷告的对象只能是人所相信的那个神。




___ 3. Prayers must be addressed to the true God or they are not actual prayers.
___ 3.祷告的对象必须是真神，否则就不是真正的祷告。




___ 4. God wants us to appeal to Him in prayer on the basis of how good and faithful we have been.
___ 4.神希望我们向他祈求的根基是我们一直以来多么良善忠心。




____ 5. We should pray to God, even if we do not believe that God will hear or help us.
___ 5.我们应该向神祷告，哪怕我们并不相信神会听我们的祷告，会帮助我们。




___ 6. We should pray with the thinking that God will answer our prayers just the way we want Him to.
___ 6.我们祷告的时候应该想着神会按照我们心里所想的来回应我们的祷告。




___ 7.  We must offer our prayers according to God’s will.
___ 7.我们必须要按照神的旨意来献上祷告。




___ 8. When God answers our prayers, He always gives us the answer that is best for us.
___ 8.神回应我们的祷告，总是按照对我们最有益的来行。




___ 9. We should pray for all people including for the souls of people who have already died.
___ 9.我们应该为所有的人祷告，也包括哪些已经死亡之人的灵魂。




___ 10.  We can pray at any place and at any time with the confidence that our God will hear and answer our prayer.
10.我们可以在任何地点在任何时间祷告，并且有信心神会听我们的祷告，并且回应。




___ 11. In the Introduction to the Lord’s Prayer, we are reminded that we are to speak to God in prayer with the confidence and boldness that a deeply loved child would have in talking to his loving father.
11.在主祷文的引言当中，我们得到提醒，在向神祷告的时候要满有信心、毫无畏惧，就像蒙爱的孩子向慈爱的父亲说话那样。




___ 12. God’s Word revealed to us in the Bible is a very big part of God’s name.
___ 12.在圣经里面向我们彰显的神的话语，是神的名的很大一部分。




___ 13. We keep God’s name holy by the way we regard and respond to God’s Word.
___ 13.我们尊神的名为圣，表现在对待和回应神话语的方式上。




___ 14. God’s kingdom is His rule over people with His power, His grace and His glory.
___ 14.神的国就是神以权能、恩典和荣耀在他的百姓当中掌权。




___ 15. Our request for God’s kingdom to come is, in part, a mission prayer for the conversion of unbelievers.
___ 15.我们求神的国降临，某种程度上是为不信之人改变心意的宣教祷告。




D. Reflection Questions
D.思考题


1. Create a written prayer list that includes the people and matters that you would like to pray for this week.
1.列一个祷告清单，包括你想要在本周为之祷告的人和事项。






2. Compose a prayer that includes requests to God for both you and other people and that also offers thanks to God for specific blessings that you have recently received.
2.写下一个祷告文，包括你和他人向神的请求，以及你为最近蒙福所献上的感谢。






3. Why do you think that God sometimes gives us a “no” answer to our prayers?
3.有的时候，神对我们的祷告回应是“不”，你认为这是为什么？





